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Or.0012.1.6.2022 

 

 

 

Protokół Nr 31/22 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 29 listopada 2022 r. 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1237. 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Romaniuk – Skarbnik Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego 

Rady Miejskiej, p. R. Konobrockiego - Sekretarza Gminy oraz Kierowników i Dyrektorów 

jednostek podległych. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski         

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz        

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski     nieobecny          

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński 

2. Barbara Pogorzelska 

3. Małgorzata Sierociuk          

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk           

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 
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1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przedstawienie przez Burmistrza Drohiczyna oraz Przewodniczącego RM informacji 

dotyczącej złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych gminy i pracowników 

samorządowych za 2021 r. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Drohiczyn za rok szkolny 

2021/2022. 

5. Ocena sytuacji ekonomicznej i funkcjonowania szkół i przedszkoli na terenie gminy. 

6. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

b) zmian w budżecie Gminy na 2022 r., 

c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2022 – 

2029, 

d) uchwalenia Statutu Związku Powiatowo - Gminnego „Nad Bugiem”, 

e) określenia stawek podatku od środków transportowych, 

f) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,  

g) zmian w organizacji wspólnej obsługi samorządowych jednostek organizacyjnych 

Gminy Drohiczyn, 

h) zmian w statucie Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drohiczynie, 

i) utworzenia Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Putkowicach Nadolnych, 

j) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w Centrum Opiekuńczo -

Mieszkalnym w Putkowicach Nadolnych. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 28.10.2022 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 
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Ad. 3. 

 

Przewodniczący RM poinformował, że wszyscy złożyli oświadczenia majątkowe w terminie i 

poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy p. R. Konobrockiego, w celu omówienia analizy 

złożonych oświadczeń majątkowych pracowników UM w Drohiczynie (zał. nr 2). 

Sekretarz omówił wyniki analizy i poinformował, że wpłynęło do nas oświadczenie majątkowe 

Prezesa KZN p. Roberta Chebdzyńskiego, które zostanie przesłane do Urzędu Skarbowego w 

Białymstoku. 

Następnie Przewodniczący RM omówił wyniki analizy złożonych przez radnych oświadczeń 

majątkowych. 

Pytań do omówionej analizy nie było. 

 

Sekretarz poinformował o sprawozdaniu z działalności SIM – KZN Podlaskie sp. z o.o., które 

otrzymaliśmy od Pełnomocnika KZN . Pawła Krassowskiego. 

 

Ad. 4. 5. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła p. R. Konobrockiego, Sekretarza Gminy o omówienie 

sprawozdań: 

 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Drohiczyn za rok szkolny 

2021/2022. 

 Ocena sytuacji ekonomicznej i funkcjonowania szkół i przedszkoli na terenie gminy. 

Sekretarz omówił sprawozdania zgodnie z załącznikami nr 3 i 4. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych czy są pytania do omówionych sprawozdań? 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca podziękowała Sekretarzowi za zabranie głosu. 

 

Ad.6. 

 

a) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, w celu omówienia projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 5). 

Dodatkowo powiedział, że nastąpi zmiana w uchwale w par. 3, ponieważ nie stanowi aktu 

prawa miejscowego, zatem zostanie usunięty zapis o publikacji w Dz. U.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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b) c) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 r. oraz w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2022 – 2029. 

Skarbnik omówiła projekty uchwał (zał. nr 6 i 7). 

 

Pytań do projektów uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższych projektów. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

 

d) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Związku Powiatowo 

- Gminnego „Nad Bugiem”. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 8). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) f) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, 

odnośnie projektów uchwał w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

oraz w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Burmistrz omówił projekty uchwał (zał. nr 9 i 10). 

 

Pytań do projektów uchwał nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższych projektów. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

 

Ad. 5. 

 

Na sali pojawiła się Dyrektor ZS w Drohiczynie p. D. Kowalczuk, która szczegółowo omówiła 

wydatki Filii w Śledzianowie (zakup środków czystości, węgla, itp.). 

Powiedziała, jak obecnie wygląda opalanie – było 14 pieców, teraz są 3 oraz o planach na 

najbliższy czas, jeśli chodzi o redukcję opłat za energię. Jeśli chodzi o zatrudnienie, to do 

VI.2022 były 3 panie na pełny etat i woźny oraz dojeżdżała Pani na j. angielski i na religię. W 

Zespole Szkół w Drohiczynie od IX.2022 jest 17 nauczycieli na pełen etat, woźny, nauczyciel 

od j. angielskiego i religii. 

W ostatnim czasie sekretariat oraz gabinet Dyrektora został przeniesiony na 1 piętro, w związku 

z tym poniesiono koszt ponad 4 000,00 zł. 
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g) h) i) j) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektów uchwał w sprawie: 

 zmian w organizacji wspólnej obsługi samorządowych jednostek organizacyjnych 

Gminy Drohiczyn, 

 zmian w statucie Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drohiczynie, 

 utworzenia Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Putkowicach Nadolnych, 

 ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w 

Centrum Opiekuńczo - Mieszkalnym w Putkowicach Nadolnych. 

 

Sekretarz omówił projekty uchwał (zał. nr 11, 12, 13 i 14). 

 
Pytań do projektów uchwał nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższych projektów. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

 

Ad. 7. 

 

Burmistrz po krótce przedstawił plany na 2023 r. w zakresie: 

 naprawy dróg,  

 konkursów, 

 projektów i ich realizacji,  

 wymiany lamp,  

 projektu „Kieszonkowe ogrody” – szczegóły wkrótce, 

 sprzedaży węgla – na dniach zostanie podpisana umowa z dostawcą – firma „Dromar” 

M. Pykało. 

Przewodnicząca podziękowała Burmistrzowi za zabranie głosu. 

 

Ad. 8. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska 

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej – Waldemar Żero 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Andrzej Miłkowski 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu – Stanisława Urbańska 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – Andrzej Kosiński 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


